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SLOUPEK STAROSTY

Vážení Klášterečtí,
dovolte mi 
v novém roce 

1 Vám popřát 
Ar -t Ť zdraví, štěstí, 
v osobní úspě- 
yd chy a přátele, 

\ ^ na které se
můžete 

obrátit v lepších i horších 
dnech. Rok2017začínáme 
s novými Kláštereckými 
novinami. Věřím, že nová 
tvář novin Vám bude při
nášet zajímavé informace 
a fotografie nejen z našeho 
města. Nově budou číst 
naše noviny i v Okounově, 
a to mě velmi těší, neboť 
dlouhodobě usiluji o spolu
práci i s dalšími obcemi 
našeho regionu.
Tento rok začneme také 
znovuotevřením kina Ege
rie. Doufám, že se Vám 
bude líbit nejen kino, ale 
i kulturní zážitek po zhléd
nutí filmů, za kterými jsme 
museli nyní jezdit do 
Kadaně.
Rok 2017 začal též „neví
daným" přívalem sněhu. 
Proč nevídaným? Již mno
ho z nás odvyklo vzít do 
ruky hráblo či lopatu, pro
tože minimálně čtyři roky 
takové množství sněhu 
nebylo. Děkuji všem, kteří 
se tohoto nářadí nebáli 
a aktivně se do odklízení 
zapojili. Ideálně rozhod
ně úklid sněhu neprobí
hal. My pochybení řešíme 
s dodavatelem zimní údrž
by.
Realizaci investičních akcí 
v tomto roce zcela zásadně 
ovlivní přiznání či ne
přiznání dotací, o které 
jsme požádali, například 
na rekonstrukci atletického 
stadionu. Budeme samo
zřejmě pokračovat v opra
vách našich komunikací, 
budování chodníků či par
kovišť, regeneraci panelo
vého sídliště, tentokrát 
v lokalitě ulice Žitná. Pro 
děti pak znovu otevřeme 
hřiště za Dlouhou ulicí, kte
ré vzniká i díky vašim 
nápadům a připomínkám. 
Věřím, že společně doká
žeme prožít rok 2017 
úspěšně a spokojeně.

Štefan Drozd, 
starosta města


